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PRESIDENTA DE L'ASSOCIACIO 
CATALANA DE LA DONA 

ANNA 
MERCADER 

^̂ La Generalitat 
és feminista^^ 

Ens troben a l 'Aula Magna de la Univer-
sität Catalana d'Estiu a Vie. Es migdia 
fa molta calor. Hi som l 'Anna Mercader 
alguns amies i jo. 
Com a fons «audio» tenim els crits 
soroUs que fan els assistents a l'U.C.E 
que van sortint de les respectives classes. 
—Anna, quina importància pot tenir que 
FAssociació Catalana de la Dona 
pogut muntar un curs de féminisme aci a 
la Universität? 
—Una importància gran. Primer perqué 
això significa que l'Associació Catalana 
de la Dona està interessada en portar la 
problemàtica del féminisme a tot arreu 
a tots els nivells, i segon perqué aquest 
curset és unitari , on han participât dones 
de diferents ideologies, i jo crec que pol 
èsser un primer pas cap a un moviment 
feminista unitari català. Crec que 
participació, per exemple, d 'una gent de 
les qualitats de Montserrat Roig o M® 
Aurélia Capmany, al curset de l'Associa 
ció Catalana de la Dona és una cosa® 
molt important per a sortir duna letàrgia 
o dúnes acusacions que ha tingut l'Asso 
ciació Catalana de la Dona, acusacions 
en contra de que és unitària. 
—Com vcus el feminisme després de 
eleccions? 

—Després de les eleccions crec que 
moviment feminista ha de reivindicai 
l 'elaboració d 'una constitució democràti-
ca, on la dona sigui considerada igual 
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